

Das erklärte Badge The explained badge

Klaus Kietzmann
EAASDC Honorary Lifetime Member

Everybody knows this situation. You're standing in front of a person and you're looking at the badge asking, "What the hell does this mean?" So, I would like to explain some badges in a little series.

On the club website of the Teddycoats SDC Uetersen you can read the following explanation (unfortunately only in German).

> In 1974 an open house was prepared in the Ludwig-Meyn-Gymnasium in Uetersen. We – an English class lead by Dr. Gerhard Tetzlaff, named "Teddy" – wanted that the guests could dance easy mixers in the school yard. The working group then offered was given the name "Country Dance Club" (CDC) and later extended its dancing program to Square Dance. <

The badge shows two dancing teddy bears in a petticoat, the so called Teddycoats, a nice play on words.

Jeder kennt die Situation. Man steht vor einer Person mit einem Badge und fragt sich, was ist da abgebildet und was hat das mit dem Klub zu tun? Daher möchte ich in einer kleinen Serie einige Badges erklären.

Auf der Klubhomepage der Teddycoats SDC Uetersen findet man folgende Erklärung:

>Im Jahre 1974 wurde im Ludwig-Meyn-Gymnasium in Uetersen ein "Tag der offenen Tür" vorbereitet. Wir - ein Englischkursus des Dr. Gerhard Tetzlaff, genannt "Teddy" - wollten, dass die Gäste auf dem Schulhof leichte Mixer einfach mittanzen können. Die daraufhin angebotene Arbeitsgemeinschaft unter dem Namen "Country Dance Club" (CDC) erweiterte ihr Tanzprogramm später zum Square Dance. <



Das Badge zeigt zwei tanzende Teddybären in einem Petticoat, also Teddycoats, ein nettes Wortspiel.